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Protokół Nr III/2024 

 

z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego 

która odbyła się w dniu 29 maja 2024 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim 

 
 

          Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak w dniu 29 maja 2024 roku  

o godzinie 12.00 otworzył sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr III/2024. 

 

         Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak poinformował, że każdy, kto 

czynnie uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu i zabiera głos musi być świadomy, iż wyraża 

jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. Dodał, że sesja jest 

transmitowana. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy  

19 radnych, co wobec aktualnego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista osób obecnych na sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości: w imieniu senatora 

Rzeczypospolitej Polskiej Jarosława Rusieckiego asystenta Artura Głąb, dyrektora Powiatowej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej Wiolettę Adamczyk- Nowak, Komendanta Powiatowego 

Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim Zbigniewa Wilka, Powiatowego Lekarza Weterynarii  

Grażynę Strojny, Zastępcę Dyrektora Naczelnego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim doktor Bożenę Kubicką, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Ostrowcu 

Świętokrzyskim Małgorzatę Stafijowską, dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

jednocześnie Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Joannę Pikus,  w zastępstwie dyrektora 

Muzeum Historyczno-Archeologicznego Kamila Kaptura, w zastępstwie dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim na ul. Grabowieckiej Witolda Gruszkę, 

dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim panią Ewę Orłowską, 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Ostrowcu Świętokrzyskim Roberta 

Skrzypczaka, Radnych, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na 

obradach.  

 

Ad. 2.  

„Przyjęcie porządku obrad.”  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W związku z brakiem wniosków i zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad sesji.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radni Rady Powiatu zatwierdzili następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXX/489/2023 Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na realizację zadania pn.: „Remont konserwatorski organów w kościele 

p.w. św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim” w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków –  realizacja w 2024 r. (inicjatywa 

uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Ostrowieckim a Powiatem Opatowskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd 

Powiatu). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 2024 roku umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Ostrowiecki 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024-2033 (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

8. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Ostrowieckiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023” – sprawozdanie udostępnione w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

9. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 02/2024/VI – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

10. Sprawozdania jednostek organizacyjnych Powiatu: 

a) Sprawozdanie z działalności i funkcjonowania warsztatów terapii zajęciowej 

funkcjonujących na terenie Powiatu Ostrowieckiego za rok 2023 – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

b) Sprawozdanie z zakresu realizowanych zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy 

w Rodzinie w Ostrowcu Świętokrzyskim za 2023 rok – sprawozdanie udostępnione 

w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

c) Sprawozdanie „Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Ostrowieckiego za 

2023 rok” – sprawozdanie udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module 

DOKUMENTY. 

 



3 
 

11. Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok * 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3. 

„Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXX/489/2023 Rady Powiatu Ostrowieckiego 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim na realizację 

zadania pn.: „Remont konserwatorski organów w kościele p.w. św. Stanisława Biskupa  

i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim” w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków –  realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska.  

Opinię dotyczącą projektów uchwał z punktu 3, 6 i 7 porządku obrad przedstawił 

przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów radny Andrzej Jabłoński.  

Opinię dotyczącą projektów uchwał z punktu 3, 4 i 5 porządku obrad przedstawiła 

przewodnicząca Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska radna 

Magdalena Leśniak. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie.  

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Nr III/12/2024 stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad. 4. 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Ostrowieckim a Powiatem Opatowskim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  
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Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie.  

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr III/13/2024 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 5. 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 2024 roku umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Ostrowiecki” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie.  

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr III/14/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała Nr III/15/2024 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024-2033” 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała Nr III/16/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

„Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Ostrowieckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2023” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY oraz było przedmiotem obrad 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu 

Ostrowieckiego.  

Stanowisko Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego dotyczące 

sprawozdań z punktów  8 i 10 porządku obrad przedstawiła przewodnicząca komisji radna 

Monika Borek. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Ostrowieckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2023” stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 02/2024/VI” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 02/2024/VI” stanowi załącznik 

 nr 17 do protokołu. 

 

 



6 
 

Ad. 10. 

„Sprawozdania jednostek organizacyjnych Powiatu: „Sprawozdanie z działalności  

i funkcjonowania warsztatów terapii zajęciowej funkcjonujących na terenie Powiatu 

Ostrowieckiego za rok 2023”; „Sprawozdanie z zakresu realizowanych zadań przez 

Powiatowe Centrum Pomocy w Rodzinie w Ostrowcu Świętokrzyskim za 2023 rok”; „Ocena 

zasobów pomocy społecznej Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok”  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania zostały udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY i były tematem posiedzenia 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji 

zostało już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

1. Radny Zbigniew Duda. 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

Sprawozdanie z działalności i funkcjonowania warsztatów terapii zajęciowej funkcjonujących 

na terenie Powiatu Ostrowieckiego za rok 2023 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Sprawozdanie z zakresu realizowanych zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy w Rodzinie  

w Ostrowcu Świętokrzyskim za 2023 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Sprawozdanie „Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok” 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

„Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z artykułem 30a ustęp 1 ustawy  

o samorządzie powiatowym Zarząd Powiatu co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie 

powiatu raport o stanie powiatu za rok poprzedni. Natomiast zgodnie z artykułem 30a ustęp 4 

ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której 

podejmowana jest uchwała rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia zarządowi 

absolutorium.  

 

Starosta Agnieszka Rogalińska przedstawiła „Raport o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 2023 

rok” i poprosiła o rozdanie raportu wszystkim radnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że „Raport o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 2023 

rok” będzie dostarczony radnym nieobecnym na sesji do skrzynek pocztowych oraz będzie 

dostępny w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. 
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„Raport o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok” stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 11 porządku obrad. 

 

Ad. 12. 

„Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami to jest od  

7 maja 2024 roku do 29 maja 2024 roku wpłynęło 5 interpelacji i zapytań na piśmie od Radnych: 

- Radna Małgorzata Sobieraj – 2 wnioski, 

- Radna Emilia Łupina – 3 wnioski i zapytania. 

 

Ad. 13. 

„Sprawy różne” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w Radzie Powiatu Ostrowieckiego zostały zgłoszone 

dwa kluby radnych: Klub Radnych Koalicja Tak dla Samorządu oraz Klub Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

1. Radna Emilia Łupina,   

2. Radny Mirosław Rogoziński. 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

Ad. 14. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 12.30 Przewodniczący Rady zamknął 

sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr III/2024 w dniu 29 maja 2024 roku.  

 

 

 

Przewodniczący Rady  

 

  Mariusz Pasternak  

 

Protokół sporządziły:  

Magdalena Bajak 

 

Magdalena Moroń 
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Stenogram sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 29 maja 2024 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni Państwo. Otwieram obrady 

sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego nr 3/2024 w dniu 29 maja 2024 roku. Szanowni Państwo. 

Na wstępie chciałem przypomnieć, że każdy kto czynnie, a mam tu na myśli zabieranie głosu 

podczas sesji uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu musi być świadomy, iż wyraża 

jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. Informuję, że dzisiejsza sesja 

jest transmitowana. Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na sali w obradach uczestniczy 

19 radnych, co wobec aktualnego składu rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Serdecznie witam na dzisiejszych 

obradach zaproszonych gości. Senatora Jarosława Rusieckiego reprezentuje jego asystent Artur 

Głąb, witam serdecznie. Witam dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej 

panią Wiolettę Adamczyk- Nowak. Witam Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu pana 

Zbigniewa Wilka. Witam Powiatowego Lekarza Weterynarii panią Grażynę Strojny. Zastępcę 

Dyrektora Naczelnego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim panią 

doktor Bożenę Kubicką. Witam również dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Ostrowcu 

Świętokrzyskim panią Małgorzatę Stafijowską. Witam dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, jednocześnie Wiceprzewodniczącą Rady Miasta panią Joannę Pikus. Witam 

w zastępstwie dyrektora Muzeum Historyczno-Archeologicznego pana Kamila Kaptura.  

W zastępstwie pani dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim na  

ul. Grabowieckiej Karoliny Nowak, witam pana Witolda Gruszkę i witam dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim panią Ewę Orłowską i Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Ostrowcu Świętokrzyskim pana Roberta Skrzypczaka. 

Witam również państwa radnych, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich 

obecnych na dzisiejszych obradach.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. 

Czy do proponowanego porządku obrad państwo radni zgłaszają uwagi lub wnioski? Nie widzę. 

W związku z brakiem uwag przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Zamykam 

ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 80/489/2023 Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim na realizację zadania pod nazwą: remont 

konserwatorski organów w kościele pod wezwaniem Świętego Stanisława Biskupa  

i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków - realizacja w 2024 roku. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu Infrastruktury i Ochrony Środowiska  
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i bardzo proszę przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów pana radnego Andrzeja 

Jabłońskiego o przedstawienie stanowiska komisji dotyczącego projektów uchwał może od 

razu blokiem z punktów 3, 6 i 7 dzisiejszego porządku obrad.  

 

Radny Andrzej Jabłoński Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Panie 

Przewodniczący. Szanowni Państwo. Komisja Budżetu i Finansów, która obradowała 27 maja 

bieżącego roku, przyjęła projekt uchwały jednomyślnie, jak również z punktu szóstego  

i siódmego, a więc dotyczącego zmian w budżecie oraz w wieloletniej prognozie finansowej 

również te głosowania były pozytywne.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo i bardzo proszę 

przewodniczącą Komisji Rozwoju Powiatu panią radną Magdalenę Leśniak o przedstawienie 

stanowiska dotyczącego projektów uchwał z punktów 3, 4 i 5, jeśli można blokiem, dzisiejszego 

porządku.  

 

Radna Magdalena Leśniak Przewodnicząca Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury  

i Ochrony Środowiska – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. Komisja 

Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 27 maja 2024 

roku pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał z punktu trzeciego, czwartego i piątego 

dzisiejszego porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w sprawie projektu 

uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy 

do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przyciski i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Ostrowieckim a Powiatem 

Opatowskim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury  

i ochrony środowiska. Opinia została już państwu radnym przedstawiona. Czy w sprawie 

projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w 2024 roku umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem 



10 
 

jest Powiat Ostrowiecki. Projekt również był przedmiotem posiedzenia Komisji Rozwoju 

Powiatu, Infrastruktury. Stanowisko zostało już państwu przedstawione. Czy w sprawie 

projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przyciski i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Jeszcze jeden pan radny. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten 

punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok. Projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów. Stanowisko komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie 

projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 

przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przyciski i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Może chwila jeszcze. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten 

punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostrowieckiego na lata 2024-2033. Projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów. Stanowisko już 

poznaliśmy. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie 

widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk. Również stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania z realizacji programu 

współpracy Powiatu Ostrowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. Sprawozdanie zostało 

udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY i było 

przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa 

Publicznego i bardzo proszę przewodniczącą komisji panią radną Monikę Borek  

o przedstawienie stanowiska komisji, również z punktów dwóch, czyli 8 i 10 dzisiejszego 

porządku obrad. 

 

Radna Monika Borek Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej  

i Bezpieczeństwa Publicznego – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Państwo. 

Komisja Polityki Społecznej Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego na posiedzeniu w dniu 
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27 maja 2024 roku zapoznała się ze sprawozdaniami z punktu 8 i 10 dzisiejszego porządku 

obrad. Członkowie komisji nie zgłosili uwag do procedowanych sprawozdań.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy co do treści sprawozdania 

są jakieś pytania lub uwagi? Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 

Ostrowieckiego nr 02/2024/6. Sprawozdanie zostało również udostępnione dla państwa  

w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. Czy co do treści sprawozdania są jakieś 

pytania lub uwagi? Również nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania jednostek 

organizacyjnych powiatu. I tu sprawozdanie z działalności i funkcjonowania warsztatów terapii 

zajęciowej funkcjonujących na terenie Powiatu Ostrowieckiego za rok 2023. Sprawozdanie  

z zakresu realizowanych zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu 

Świętokrzyskim za 2023 rok. Sprawozdanie z Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu 

Ostrowieckiego za 2023 rok. Sprawozdania zostały również udostępnione dla państwa  

w systemie posiedzenia.pl w modele DOKUMENTY i były przedmiotem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko już czy opinię 

poznaliśmy. Czy co do treści sprawozdań są pytania lub uwagi? 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Ja rozumiem, że 

dyskutujemy nad wszystkimi sprawozdaniami tak? Tymi trzema tak. Więc ja chciałbym, nie 

jest to bezpośrednio związane ze sprawozdaniem, aczkolwiek zastanawiam się czy nie 

bezpośrednio. Ja na poprzedniej sesji, na ostatniej sesji w poprzedniej kadencji pytałem panią 

dyrektor PCPR-u o kontrolę NIK-u, która w PCPR jest. Chciałem dostać informacje dotyczące 

tej kontroli, jak również kontroli, które się zakończyły i kontroli, które w tej chwili trwają, co 

obecnie jest kontrolowane. Ja rozumiem, że pani dyrektor niekoniecznie stuprocentową wiedzę 

w tej chwili posiada, żeby nam to na sesji przedstawić, ale ja bym poprosił, żeby na piśmie mi 

to przedstawiła. Ja o tym mówiłem. Pan Przewodniczący o tym pamięta. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z państwa radnych 

w tym punkcie? Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do przedstawienia Raportu o stanie 

Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok. Zgodnie z artykułem 30a ustęp 1 ustawy o samorządzie 

powiatowym zarząd powiatu co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie powiatu raport o stanie 

powiatu za rok poprzedni. Natomiast zgodnie z artykułem 30a ustęp 4 ustawy o samorządzie 

powiatowym rada powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała 
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rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia zarządowi absolutorium. I bardzo proszę 

pani Starosta. 

 

Starosta Agnieszka Rogalińska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. 

W imieniu Zarządu Powiatu Ostrowieckiego przedstawiam państwu raport o stanie powiatu za 

2023 rok. Opracowując ten dokument staraliśmy się wykorzystać doświadczenie podczas pracy 

nad poprzednimi raportami, a przygotowany materiał stanowi kompendium wiedzy  

o działaniach podejmowanych przez Zarząd. Znajdziecie państwo w nim nie tylko informacje 

o realizowanych zadaniach powiatu, strategiach, programach, ale także o tym, że Powiat 

Ostrowiecki potrafił wykorzystać szansę rozwojowe skutecznie pozyskując środki finansowe 

na realizację przedsięwzięć w różnych obszarach. Raport o stanie Powiatu Ostrowieckiego za 

2023 rok jest już kolejnym tego typu dokumentem przedstawianym Radzie Powiatu 

Ostrowieckiego oraz zaprezentowanym mieszkańcom powiatu. Stanowi podstawę do oceny 

działalności organu wykonawczego i odzwierciedla kroki podejmowane przez Zarząd Powiatu 

ukierunkowane na rozwój powiatu z uwzględnieniem potrzeb wszystkich grup społecznych. 

Rok 2023 to rok pełen wyzwań, ciężkiej pracy na rzecz społeczności lokalnej. Wiele zadań 

oczekiwanych przez mieszkańców od wielu lat zrealizowano. Jednym z największych 

problemów, z którym mierzy się większość powiatów w kraju, to niezadowalający stan dróg 

lokalnych. Zarząd Powiatu na bieżąco pozyskiwał środki poza budżetowe, aplikując o środki 

zewnętrzne, dzięki czemu wyremontowano kolejne kilometry dróg powiatowych. 

Fundamentem każdego społeczeństwa jest edukacja i opieka zdrowotna, dlatego poprawne 

funkcjonowanie placówek oświatowych i szpitala to priorytet dla Zarządu Powiatu. Dziś raport 

trafi na państwa ręce, na ręce państwa radnych. Uprzejmie proszę o zaznajomienie się i dyskusję 

na sesji Rady Powiatu w czerwcu. Termin zostanie ustalony i podany. Pragnę podziękować  

z tego miejsca ówczesnej pani Staroście Marzenie Dębniak, panu Wicestaroście Andrzejowi 

Jabłońskiemu, Członkowi Zarządu Łukaszowi Dybcowi za zaangażowanie. Wszystkim tym, 

którzy na co dzień pracą zawodową i społeczną włączali się w działania na rzecz Powiatu 

Ostrowieckiego, a zwłaszcza radnym Rady Powiatu, naczelnikom i pracownikom Starostwa 

Powiatowego oraz dyrektorom i pracownikom jednostek organizacyjnych powiatu składam 

wyrazy uznania i podziękowania za twórczą współpracę. Bardzo proszę o rozdanie raportu i tak 

jak zaznaczyłam dyskusję w czerwcu. Bardzo serdecznie dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję. Ja tylko zaznaczę, że radnym 

nieobecnym na dzisiejszej sesji Raport o stanie powiatu zostanie przesłany na skrzynki, czy 

dostarczony do skrzynek pocztowych i będzie również dostępny w systemie posiedzenia.pl 

module DOKUMENTY. Rozdany tak? Szanowni Państwo zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To jest do informacji Przewodniczącego Rady 

Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach i zapytaniach. Do Przewodniczącego Rady 

w okresie między sesjami, to jest od 7 maja do 29 maja bieżącego roku wpłynęło 5 wniosków, 

interpelacji na piśmie, które złożyła radna Małgorzata Sobieraj dwa takie wnioski i radna Emilia 

Łupina trzy. Zamykam ten punkt przechodzę do kolejnego.  



13 
 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – To są sprawy różne. Chciałem państwa 

poinformować, że zostały formalnie zgłoszone dwa kluby działające w Radzie Powiatu 

Ostrowieckiego, to jest klub Koalicja Tak dla Samorządu i klub Prawo i Sprawiedliwość, które 

zostały zgłoszone formalnie tak, jak wcześniej powiedziałem. Czy w sprawach różnych ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos?  

 

Radna Emilia Łupina – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. Tak, jak tutaj 

Pan Przewodniczący wspomniał złożyłam 3 interpelacje, które dotyczą: pierwsza 

interpelacja moja dotyczy uruchomienia w godzinach porannych dodatkowego kursu 

z Ostrowca Świętokrzyskiego do Świętokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach 

lub wymiany busów na większe autokary. W czasie spotkań z mieszkańcami Powiatu 

Ostrowieckiego wiele osób, które leczą się onkologicznie prosiło mnie o uruchomienie 

dodatkowego kursu do Świętokrzyskiego Centrum Onkologii lub wymiany takich busów na 

większe autokary, gdyż aktualne dwa kursy z Ostrowca Świętokrzyskiego o godzinie 5:00 rano 

i o 6:50 są niewystarczające. Chorzy często stoją całą drogę do Kielc i z powrotem, co w ich 

przypadku jest bardzo wyczerpujące i źle rzutuje na dalsze leczenie. Pacjenci onkologiczni, 

którzy chcieliby wsiąść do busa poza Ostrowcem, na przykład w Szewnie, na Podszkodziu, czy 

w Waśniowie często nie mają takiej możliwości, bo busy są przepełnione i nie zabierają 

kolejnych pasażerów. W obliczu takiej sytuacji zasadne byłoby uruchomienie kursów  

o godzinie 5:00, 6:00 oraz 7:00, co spowodowało by lepsze warunki komunikacyjne i komfort 

jazdy dla chorych. W trosce o zdrowie mieszkańców naszego powiatu bardzo proszę tutaj Panią 

Starostę o priorytetowe potraktowanie tej sprawy no i podjęcie odpowiednich kroków. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Potraktowałem to jako sprawę 

właśnie priorytetową, bo bardzo bym prosił szanowni państwo, żebyśmy interpelacje składali 

na piśmie i te interpelacje są umieszczone później również w formie elektronicznej, każdy może 

je zobaczyć, także ale to potraktowałem projektowo. Bardzo proszę ktoś państwa radnych 

jeszcze w tym punkcie? 

 

Radny Mirosław Rogoziński – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. 

Szanowni Państwo. Ja chciałbym zwrócić tutaj uwagę po raz kolejny mówię, bo jest nowa 

kadencja, nowe rozdanie, jeżeli chodzi o koszenie dróg, szczególnie ta droga biegnąca przez 

Ćmielów. No wykoszona jest jedna strona, a druga strona jest niewykoszona. Nie ładnie to 

wygląda, w ogóle. Jeżeli tam były uroczystości, były Dni Ćmielowa i obecnie tak samo  

w dalszym ciągu jest to niewykoszone myślę, że no nie wiem czy to jest brak pracownika, czy 

to prosiłbym o odpowiedź w tym temacie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Ktoś z państwa? Nie widzę.  

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – W takim razie w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamykam dzisiejszą sesję Rady Powiatu. 
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